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Kære Grundejer 

Generalforsamling i solskin og 
fællesskabets ånd 
Lørdag den 10. maj blev årets ordinære 
generalforsamling afholdt i den gamle 
hal i Oksbøl. Solen skinnede over Jegum, 
og selvom vejret fristede til 
udendørsaktiviteter, mødte hele 115 
engagerede deltagere op – et flot 
fremmøde, som vi er meget 
taknemmelige for. 

Generalforsamlingen forløb i god ro og 
orden. På dagsordenen var blandt andet: 

- Oplæg fra Morten fra Fuldendt 
- Bestyrelsens beretning 
- Gennemgang af regnskab 
- Fastlæggelse af kontingent og budget 
- Valg af bestyrelsesmedlemmer og 
suppleanter 

- Valg af revisionsfirma 

For jer, der ikke havde mulighed for at 
deltage, findes alt materiale fra 
generalforsamlingen på vores 
hjemmeside. Vi ønsker, at alle 
grundejere har adgang til information – 
også dem, der ikke kunne være til stede 
på dagen. 

 
Bestyrelsen vil gerne sende en stor tak 
til alle fremmødte for jeres deltagelse, 
spørgsmål og gode input. Det styrker 
vores fællesskab og giver energi til det 
videre arbejde. 
 
Den nye bestyrelse er i fuld gang 
Efter generalforsamlingen har den 
nyvalgte bestyrelse konstitueret sig og 
fordelt ansvarsområderne. Her er en 

præsentation af medlemmerne og deres 
roller: 

Michael Langendorff er ny formand. Han 

har tidligere haft ansvar for veje og 

dræn sammen med Robert og har 

desuden været aktiv i arbejdet med 

miljøplanen i samarbejde med Fuldend. 

Som formand vil Michael have et 

overordnet fokus og støtte de øvrige 

ansvarsområder, men han fortsætter 

også i miljøgruppen. 

Bent Jespersen har overtaget ansvaret 

for veje og dræn – et område, han 

brænder for. Bent indgår også i arbejdet 

med miljøplanen. Den 31. maj blev der 

afholdt et grundigt overdragelsesmøde 

mellem Bent, Robert og Michael, hvor 

Robert viste Bent rundt i området på 

cykel og delte sin store viden. 

Robert træder ud af bestyrelsen, men 

heldigvis fortsætter han i en 

arbejdsgruppe sammen med Bent og 

Michael. Gruppen arbejder videre med 

samarbejdet med Fuldend og udviklingen 

af miljøplanen. 

Gert Agerskov har nu ansvaret for 

centerområdet og cafeteriaet. Med sin 

baggrund som kok og store interesse for 

området er han det helt rette valg til at 

videreudvikle både rammerne og 

samarbejdet med vores forpagter. Gert 

ser frem til at bidrage med nye idéer og 

tiltag, der kan gøre centerområdet 

endnu mere attraktivt for både beboere 

og gæster. Claus, som tidligere havde 

ansvaret, sikrer en grundig og tryg 

overdragelse. 

Flemming Buur fortsætter som ansvarlig 

for de grønne områder – et område, han 

har stor viden om og stor glæde ved at 

arbejde med. Han bygger videre på det 

solide arbejde, han allerede har udført. 

Dorthe Kristiansen fortsætter som 

Kasserer og deltager desuden i 

aktivitetsgruppen. 
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Jonna Thuesen er sekretær og har 

ansvaret for aktiviteter i Jegum 

Ferieland. Sammen med Dorthe 

koordinerer hun arrangementer. Har du 

lyst til at give en hånd med eller gode 

idéer til aktiviteter – især i uge 7, uge 42 

og sommerugerne – så skriv til os på 

post@jegumferieland.dk. Vi håber at 

samle 8-10 frivillige til en ny 

aktivitetsgruppe. 

Bea van Dellen Bjørn er næstformand og 

ansvarlig for IT og nyhedsbrev. Hun har 

allerede igangsat forandringer, herunder 

små interviews med 

bestyrelsesmedlemmer i de kommende 

nyhedsbreve, så I får bedre kendskab til 

dem og deres arbejde.  

Dialog, udvikling og samarbejde 

Vi deltager løbende i dialogmøder med 

Varde Kommune, hvor også andre 

grundejerforeninger og sommerhusejere 

deltager. Blandt de emner, der tages op, 

er blandt andet de udfordringer, vi står 

med i forhold til vandproblemer. 

Vi håber på et godt og konstruktivt 

samarbejde med alle grundejere. Selvom 

vi ikke kan imødekomme alle ønsker, gør 

vi vores bedste for at lytte og finde 

løsninger. Har du forslag, kommentarer 

eller spørgsmål, er du altid velkommen 

til at skrive til os på  

post@jegumferieland.dk 

 – husk gerne at angive, hvilket område 

henvendelsen vedrører. 

Udfordringer med stien bag søen 

Som mange af jer sikkert har bemærket, 

har vi haft udfordringer med stien bag 

søen, hvor vandstanden i søen flere 

gange har oversvømmet stien. Emnet 

blev også nævnt på 

generalforsamlingen, hvor bestyrelsen 

orienterede om status og det videre 

arbejde. 

Vores tidligere formand, Magnus, 

oplyste, at vi har været i dialog med 

Varde Kommune, da området er udpeget 

som et §3-naturområde. Heldigvis har 

kommunen nu foretaget en justering af 

grænsen for §3-området, hvilket giver 

bestyrelsen mulighed for at arbejde 

mere konkret med en løsning. 

Selvom vi netop har haft en længere 

tørkeperiode, og stien i øjeblikket er 

farbar, skal det understreges, at 

problemet ikke er løst. En 

sammenligning med billeder fra den 1. 

september sidste år viser tydeligt, 

hvordan stien kan være ufarbar i vådere 

perioder. 

Bestyrelsen arbejder videre på at finde 

en holdbar løsning, og vi vil løbende 

informere, så snart der er nyt i sagen.  

 

Foto fra den 1. september 2024. 

Foto fra den 31. maj 2025. 
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Aktiviteter i juni måned 

Beboer- og loppemarked 
Fra uge 27 starter vores beboermarked. 

Alle kan være med og alle er velkommen. 

 

Skt. Hans den 23. juni 
Skt. Hans som en af Danmarks store 

begivenheder fejrer vi selvfølgelig også 

Skt. Hans i Jegum Ferieland. 

kl. 18 Der kan købes grillpølser og 

drikkevarer i Cafeen.  

Båltale kl. 18.45 formanden Michael 

Langendorff. Kl.19 tænder vi bål 

Bandet ”Never2late” 

spiller op til en 

hyggelig aften i Jegum 

Ferieland, hvor der er 

mulighed for at købe 

pølser fra grillen og 

drikkevarer i Caféen.  

Det lyder som om vi skal have en 

bevægelses rig aften. 

Vi håber på godt vejr og så glæder vi os 

til at se en masse mennesker 

Sporarbejde på Troldholmvej 
Vi gør opmærksom på, at der er 

annonceret sporarbejde ved 

jernbaneoverskæringen på Troldholmvej 

mellem Vrøgum og Jegum Ferieland. 

Arbejdet betyder, at der totalt afspærret 

i perioden fra den 12. juni, kl. 22.00 til 

den 26. juni kl. 06.00. 

Kommer du ad Vestkystvejen kan du 

benytte denne omkørselsmulighed.

 

Fra Varde kan du fortsætte mod Vittarp. 

Det næste nyhedsbrev kommer efter 

sommerferien ca. i uge 32. Indtil da, 

ønsker vi, fra bestyrelsen, en rigtig god 

sommer. 

Never2late spiller ved Caféen den 23. juni. 


